

[东湖社区] 用户名:  密码:

[邮件] 站内检索:  智能



## 华科大柏林自由大学网络视频逾越时空

(2004-06-14 06:55:06)

荆楚网消息（楚天都市报）（通讯员董晓林记者陈俊旺）昨日（13日）零点（德国柏林12日18时），华中科技大学的一间大会议室里热闹非凡，40多名师生和万里之外的德国柏林自由大学的师生，正通过网络视频会议系统“面对面”交谈，沉浸在“科学之夜”的激动中。

Yesterday, 13th, although it's zero(12:18 in Germany **they wrote it like this, but for sure it's wrong**) in the morning, but it's very jollification in HUST university's big meeting room. Over 40 teachers and students were having video conference with Berlin Free University, which is ten thousand miles far away. They were all excited under the "Long Night of Science" - atmosphere.

“科学之夜”是德国柏林一年一度面向柏林市民开展的科学普及活动，柏林自由大学邀请华中科大参与其中，向公众展示两校的校园环境、科技成果等。

“Long Night of Science” is an annually activity in Berlin, which is also open to it's citizens. The purpose is to popularize the science and technology. This time HUST university was invited, and both of the universities showed the campus surroundings and their results of science and technology to the public.

记者在现场看到，大屏幕上，一位德国教授正在介绍自己最新的一项研究成果，华中科大学生现场提出问题，那位教授便迅速给予了解答。通过网络视频，两国师生用英语介绍了各自的研究方向和教育方式等。交流会进行了整整2个小时。

During the video conference, the reporter saw on the big screen, a German professor introduced his new product of investigation. Later, an exchange student, who is from HUST university asked some questions about that, and then the professor answered it immediately. Through the internet, teachers and students from both universities introduced their directions of investigations, ways of education etc.in English. The conference lasted 2 hours.

[发表评论](#)



• 短信游戏  
• 手机点播

• 短信订阅  
• 言语传情  
• 屏保图  
• 待机图

[魔法水晶] [占星奇缘]  
[趣味游戏] [拇指情缘]



• 激情岁月  
• 爱情滋味  
• 春暖花开  
• 岁月留声  
[港台流行] 存在(5566)  
[宝贝情人] 感情线上

### 分类信息

人才信息最新信息列表:

- [招聘 前台商务](#)
- [招聘 业务员、直..](#)
- [招聘 销售代表](#)
- [招聘 文员](#)
- [招聘 诚招全职促..](#)
- [招聘 打字员](#)
- [招聘 销售代表](#)
- [招聘 会计](#)
- [招聘 业务员和文..](#)
- [招聘 营销代表](#)
- [招聘 装饰业务员](#)
- [招聘 办公室文员](#)
- [招聘 软件开发工..](#)
- [招聘 设计师](#)
- [招聘 文秘、人事..](#)

人才信息最热信息列表:

- ★老菜鸟求职●
- 湖北省经济管理..
- 新宜大酒店
- ★¥高薪诚聘区..
- 求职\*武汉科技..
- 武汉海尔工贸
- 招聘 文员电脑打..
- 有找代帐会计的...